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Łódź, dnia 23 października 2019 r. 

RG.0002.15.2019 

PROTOKÓŁ XV/19 

z obrad XV sesji Rady Gminy Nowosolna 

 odbytej w dniu 23 października 2019 roku  

w Urzędzie Gminy Nowosolna 

Łódź, Rynek Nowosolna 1 

 

Stan ustawowy radnych – 15. 

Obecnych na sesji – 14 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Sołtysi i zaproszeni goście według załączonych list obecności (załącznik nr 2 do protokołu). 

Godzina rozpoczęcia: 915 

Godzina zakończenia: 1220 

 

Ad. I.1.  

Przewodnicząca Rady Gminy Nowosolna dokonała otwarcia obrad XV sesji Rady Gminy 

Nowosolna. Powitała wszystkich obecnych i stwierdziła kworum. 

 

Ad.I.2. 
Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Kamińska – Bruszewska przedstawiła proponowany 

porządek obrad: 

I. 

1) Otwarcie sesji, powitanie radnych i zaproszonych gości, stwierdzenie quorum. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Zgłoszenie uwag do protokołu z XIV sesji Rady Gminy Nowosolna. 

4) Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5) Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny – zgodnie z 

art. 11 ust. 7Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe. 

6) Przedstawienie informacji o oświadczeniach majątkowych za rok 2018. 

7) Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Nowosolna o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

8) Informacja Wójta Gminy Nowosolna o działalności w okresie międzysesyjnym. 

9) Sprawy różne. 

10) Interpelacje i wnioski. 

 

II. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. zmian w budżecie Gminy Nowosolna na rok 2019. 

2. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowosolna na lata 2019-2025. 



Protokół XIII/19 z obrad XV sesji Rady Gminy Nowosolna  str. 2 

3. stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum im. Władysława Stanisława 

Reymonta w Wiączyniu Dolnym, Wiączyń Dolny 18. 

4. nabycia prawa własności działki ew. nr 166/33, położonej w miejscowości Wódka, 

obręb ew. Kopanka. 

5. wyboru ławników 

III.  

 

1) Zamknięcie obrad XV Sesji. 

 

Wójt Gminy Nowosolna poprosił o zmianę w porządku obrad poprzez dodanie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr XIV/79/19 Rady gminy Nowosolna z dnia 2 października 2019 w 

sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych "Moje boisko - 

Orlik 2012". 

Poprosił również o możliwość wręczenia nagród dla nauczycieli z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej. 

Przewodnicząca zaproponowała Radnym nowy porządek obrad. 

Wynik głosowania załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad.I.3 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z XIV sesji Rady Gminy Nowosolna. 

Ad.I.4 

Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono radnych: 

1. Joannę Orysiak – Witkowską; 

2. Radosława Mielczarka 

3. Michał Nowacki 

Skład Komisji przyjęto podczas głosowania. 

Wójt wręczył nagrody dla nauczycieli z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

 

Ad.I.5 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Lipinach Katarzyna Pietraszun przedstawiła informacje 

o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny – zgodnie z art. 11 ust. 7 Ustawy 

z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe. - załącznik nr 4 do protokołu 

 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Starych Skoszewach Zofia Okońska przedstawiła 

informacje o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny – zgodnie z art. 11 

ust. 7 Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe. - załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodnicząca Małgorzata Kamińska-Bruszewska poprosiła o ujednolicenie wzoru 

sprawozdania w przyszłych latach w celu lepszej możliwości porównania. 

Radna Katarzyna Kucharska dopytywała o obiady wydawane przez szkołę w Starych 

Skoszewach. 
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Pani Dyrektor Zofia Okońska odpowiedziała, że kuchnia już działa i uczniowie są zadowoleni. 

Szkoła uzyskała pozwolenia od Sanepidu na catering posiłków jedynie jeszcze oczekuje się na 

transport, który umożliwi przewóz posiłków do szkoły w Lipinach. 

Wójt Gminy poinformował, że jest umówiony na rozmowy w Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej na temat możliwości pokrywania kosztów transportu przewozu posiłków 

między szkołami. Dodał, że chce jak najszybciej uruchomić transport posiłków między 

szkołami. 

 

Ad.I.6 

Sekretarz Sławomir Jasiński przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych 

składanych do Wójta Gminy, poinformował również o wniesionych korektach oświadczeń 

majątkowych - załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Kamińska Bruszewska odczytała informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych Radnych Rady Gminy Nowosolna. – załącznik nr 7, załącznik 

nr 8 do protokołu. 

Ad.I.7 

Przewodnicząca Rady Gminy Nowosolna Małgorzata Kamińska-Bruszewska przedstawiła 

okres między sesyjny. 

 

Ad.I.8 

Wójt Gminy Nowosolna przedstawił informacje z działalności międzysesyjnym – Informacja 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Sekretarz Sławomir Jasiński opowiedział o spotkaniu z firmą Emitel na temat rozbudowy wieży 

w miejscowości Dąbrowa. Wspomniał, iż inwestor zobowiązał się do dostarczenia 

dokumentacji technicznej zamontowanych anten. Inwestor również zobowiązał się sfinansować 

około 15 punktów w zakresie oddziaływania wieży na środowisko. 

Wójt wspominał, że pozytywna decyzja Starosty została wydana w 2017 roku, o czym Gmina 

nie została poinformowana, ponieważ nie była stroną postępowania. Informacje o rozbudowie 

wieży do Gminy dotarły w momencie rozpoczęcia prac na tym teranie. Dodał, iż wieża ma mieć 

wysokość około 90 metrów. Wójt wspomniał, że jeden z mieszkańców na swój koszt zlecił 

badania pola elektromagnetycznego, jakie oddziałuje na jego nieruchomość oraz działki 

sąsiadujące. Wyniki mieściły się w dopuszczalnych normach. Poinformował, iż w tym 

momencie jest na etapie analizowania dokumentacji na temat rozbudowy wieży. 

Radna Katarzyna Kucharska wspomniał, że Radni Powiatowi powinni czuwać i reagować nad 

powstałymi inwestycjami na terenie Gminy. Poprosiła o przyspieszenie sprawy z mieszkaniami 

w szkole w Lipinach. 

Radny Marek Markiewicz wspomniał o spotkaniu w sprawie wieży, w którym uczestniczył 

wraz ze znaczną ilością mieszkańców. Poprosił o opublikowanie dokumentacji od firmy Emitel 

tak, aby mieszkańcy mogli się z nią zapoznać. 

Ad.I.9 i Ad.I.10 

Przewodnicząca Małgorzata Kamińska-Bruszewska przypomniała o wprowadzeniu zmian w 

porządku obrad sesji tj. sprawy różne przed częścią uchwałodawczą. 

Sołtys Sołectwa Dobieszków Zdzisław Jędrasiak zabierając głos zaprosił wszystkich na 

uroczystości z okazji Święta Niepodległości do Dobieszkowa. 
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Sołtys Sołectwa Byszewy Regina Piątkowska zapytała, co z ankietami dotyczącymi transportu 

zbiorowego. 

Sołtys Sołectwa Stare Skoszewy Barbara Sołdon powiedziała, że na terenie jej sołectwa 

wszystkie otrzymane ankiety zostały wypełnione i oddane firmie. 

Wójt wyjaśnił, że ankiety były dostarczone do sołectw, w których liczba mieszkańców pod 

względem korzystających z autobusów jest największa. W ankietach były też zawarte 

informacje o możliwości powstania nowych kierunków transportu na potrzeby mieszkańców 

np. do szkoły lub pracy. Po rozmowach z firmą i przeanalizowaniu otrzymanych ankiet zostaną 

podjęte kolejne kroki. Uzupełnienie komunikacji o busy może ułatwić dostanie się do 

wybranego miejsca przez pasażerów. 

Sołtys Sołectwa Stare Skoszewy Barbara Sołdon zapytała, czy na zimę zapalą się lampy w 

kierunku Rosyjki. 

Wójt odpowiedział, że lampy zapalą się w momencie założenia licznika przez zakład 

energetyczny. 

Wspomniał, również o planowanych konsultacjach z mieszkańcami w temacie transportu 

zbiorowego i przedstawieniu kilku koncepcji. 

Przewodnicząca Małgorzata Kamińska-Bruszewska wspomniała o braku komunikacji 

transportu zbiorowego na terenie Wódki, Kalonki od ul. Aksamitnej do ul. Jęczmiennej. 

Wójt powiedział, że firmie zostały wskazane kierunki, które gmina chce utworzyć. 

Radna Joanna Orysiak – Witkowska zapytała, co ze złożonymi wnioskami w zakresie 

fotowoltaiki. 

Wójt odpowiedział, że w ŁOM są pewne rezerwy środków, które jako gmina chciałby pozyskać 

na złożone 95 wniosków przez mieszkańców. Obecnie oczekujemy na ogłoszenie konkursu, w 

którym jako Gmina moglibyśmy wziąć udział. Kwota, która jest potrzebna na realizację 95 

wniosków to około 2 mln zł. Wójt wspomniał o programie rządowym ,,5000 Mój prąd”, który 

jest dla osób fizycznych.  

Radna Joanna Orysiak – Witkowska poprosiła o poinformowanie mieszkańców, kogo wniosek 

został zakwalifikowany do tych 95 osób, ponieważ mieszkańcy nie wiedzą i się dopytują. 

Wójt odpowiedział, żeby każda osoba, która złożyła wniosek osobiście dowiedziała się w 

Urzędzie Gminy.  

Radna Joanna Orysiak – Witkowska dopytywała czy Gmina czeka w kolejce do pozyskania 

środków na dofinansowanie. 

Wójt odpowiedział, że w chwili obecnej czekamy na ogłoszenie konkursów, i być może w 

nowym roku gdzie zostanie zmieniona perspektywa unijna zostaną ogłoszone nowe konkursy. 

Radny Bartosz Rakowski zaproponował, żeby podczas rozmów z RIO dopytać się, jakie są 

możliwości finansowania przez Gminę odnawialnych źródeł energii dla mieszkańców. 

Wójt odpowiedział, że możliwości są tylko wszystko zależy od budżetu Gminy i jaką kwotę 

chcielibyśmy dofinansować mieszkańcom. 

Przewodnicząca Małgorzata Kamińska –Bruszewska zaapelowała o przemyślane montowanie 

progów spowalniających na terenach sołectw, żeby nie wydawać nie potrzebnie pieniędzy. 

Montowane progi sukcesywnie są rozbierane m.in. na ul. Aksamitnej a części są porozrzucane 

po rowach. 
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Ad.II.1 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowosolna 

na rok 2019.  

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Radosław Mielczarek odczytał projekt uchwały 

nr XV/85/19 Rady Gminy Nowosolna z dnia 23 października 2019 r. w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Nowosolna na rok 2019. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Na Sali nieobecny radny Bartosz Rakowski. 

 

Głosowało 13 radnych. Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymały się” – 0 głosów. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Nowosolna na rok 2019. 

 

Na salę przybył radny Bartosz Rakowski. 

 

Ad.II.2 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowosolna na lata 2019-2025.  

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Radosław Mielczarek odczytał projekt uchwały 

nr XV/86/19 Rady Gminy Nowosolna z dnia 23 października 2019 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowosolna na lata 2019-2025. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Głosowało 14 radnych. Za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymały się” – 0 głosów. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowosolna na lata 2019-2025. 

 

Ad.II.3 

Kierownik Referatu Organizacji i Kadr Anna Ołubek-Kunka przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum im. Władysława Stanisława 

Reymonta w Wiączyniu Dolnym, Wiączyń Dolny 18.  

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Radosław Mielczarek odczytał projekt uchwały 

nr XV/87/19 Rady Gminy Nowosolna z dnia 23 października 2019 r. w sprawie stwierdzenia 

zakończenia działalności Gimnazjum im. Władysława Stanisława Reymonta w Wiączyniu 

Dolnym, Wiączyń Dolny 18. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Głosowało 14 radnych. Za” – 13 głosów, „przeciw” – 1 głos „wstrzymały się” – 0 głosów. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności Gimnazjum im. Władysława Stanisława Reymonta w Wiączyniu Dolnym, 

Wiączyń Dolny 18. 

Ad.II.4 

Sekretarz Sławomir Jasiński przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia prawa własności 

działki ew. nr 166/33, położonej w miejscowości Wódka, obręb ew. Kopanka. 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Radosław Mielczarek odczytał projekt uchwały 

nr XV/88/19 Rady Gminy Nowosolna z dnia 23 października 2019 r. w sprawie nabycia prawa 

własności działki ew. nr 166/33, położonej w miejscowości Wódka, obręb ew. Kopanka. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Głosowało 14 radnych. Za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymały się” – 0 głosów. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały w sprawie nabycia prawa własności działki 

ew. nr 166/33, położonej w miejscowości Wódka, obręb ew. Kopanka. 

 

Wójt zaproponował, żeby na Komisjach pojawiły się tematy dotyczące przeanalizowania 

przejmowania dróg wewnętrznych. W pierwszej kolejności drogi, które będą najbardziej 

potrzebne np. w Plichtowie gdzie jest wodociąg. 

 

Przewodniczący Zespołu opiniującego kandydatów na ławników Radny Radosław Mielczarek 

odczytał opinię zespołu– załącznik nr 18 do protokołu. 

Do Komisji Skrutacyjnej dla dokonania wyboru ławników Przewodniczący Zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników zaproponował radne: 

1)   Katarzynę Kucharską; 

2)   Sylwię Koszadę; 

3)   Dorotę Szumską. 

 

Radna Katarzyna Kucharska zapoznała radnych z zasadami głosowania na ławników. 

Przeprowadzono głosowanie tajne – radni złożyli karty do głosowania na ławników do urny. 

Radna Sylwia Koszada odczytała protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach 

ławników do sądów powszechnych na kadencję 2020-2023 – załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Na sali nieobecna radna Joanna Orysiak -Witkowska 

 

Ad.II.5 

 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Radosław Mielczarek odczytał projekt uchwały 

nr XV/89/19 Rady Gminy Nowosolna z dnia 23 października 2019 r. w sprawie wyboru 

ławników 
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Głosowało 13 radnych. Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymały się” – 0 głosów. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 

 

Na salę przybyła radna Joanna Orysiak–Witkowska. 

Ad.II.6 

Pracownik Urzędu Gminy Aleksandra Rakoczy-Filipczak przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr XIV/79/19 Rady gminy Nowosolna z dnia 2 października 2019 w 

sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych "Moje boisko - Orlik 

2012". 

Członek Komisji Uchwał i Wniosków Radosław Mielczarek odczytał projekt uchwały 

nr XV/90/19 Rady Gminy Nowosolna z dnia 23 października 2019 r. w sprawie zmiany 

uchwały Nr XIV/79/19 Rady gminy Nowosolna z dnia 2 października 2019 w sprawie przyjęcia 

regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych "Moje boisko - Orlik 2012". 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Głosowało 14 radnych. Za” – 13 głosów, „przeciw” – 1 głos, „wstrzymały się” – 0 głosów. 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/79/19 

Rady gminy Nowosolna z dnia 2 października 2019 w sprawie przyjęcia regulaminu 

korzystania z kompleksu boisk sportowych "Moje boisko - Orlik 2012". 

Ad.III.3. 

Przewodnicząca Rady wobec wyczerpania porządku obrad, podziękowała za uczestnictwo i 

zakończyła obrady XV sesji Rady Gminy Nowosolna. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Nowosolna 

 

Małgorzata Kamińska-Bruszewska 

 

Protokołowała 

Julia Ciołek 


